
 

 

Zápis č. 1/2020 z veřejného zasedání AS FF UJEP, 

 konaného dne 29. 1. 2020 
 

Přítomni:  

 Komora akademických pracovníků:                   Mgr. Jakub Pátek, Ph.D.  
Mgr. Vilém Zábranský, Ph.D. 
Mgr. Josef Märc  
Mgr. Barbora Řebíková, Ph.D. 

 

 Studentská komora:     Mgr. Gabriela Šilhavá 
Bc. Tomáš Švestka 

                                         Ondřej Černý 
                                                                                                                                                     

 Hosté:     prof. PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D. 
Mgr. Jiří Koumar, Ph.D. 
Mgr. Pavel Maškarinec, Ph.D. 
 

 Omluveni:                                                                   Mgr. Jan Musil, Ph.D. 
 

 
 
      

Program: 

1. Podmínky přijímacího řízení na akademický rok 2020/2021 – 1. kolo 

2. Změna Organizačního řádu FF UJEP 

3. Rozšíření Vědecké rady FF UJEP o doc. Viliama Kratochvíla, CSc. 

4. Změna Volebního řádu AS FF UJEP 

5. Návrh projektu do Programu na podporu přeshraniční spolupráce mezi Českou republikou a 

Svobodným státem Sasko 2014-2020 

6. Různé 

 

 

 

Bod 1 

Mgr. Jiří Koumar, Ph.D., proděkan pro studium, představil přítomným senátorům dokument Podmínky 

přijímacího řízení na FF UJEP na akademický rok 2020/2021 – 1. kolo. 

 

Usnesení 

AS FF UJEP schválil dle §27 odst. 1, písm. e zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů předložené 

Podmínky přijímacího řízení na ak. rok 2020/2021. 

 

(ano – 8, ne – 0, zdržel se - 0) 

 

 



Bod 2 

Mgr. Pavel Maškarinec, Ph.D., proděkan pro rozvoj a informatizaci, představil přítomným změny 

v Organizačním řádu FF UJEP. 

 

Usnesení 

AS FF UJEP schválil dle §27 odst. 1, písm. b zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů 

aktualizovaný Organizační řád.                                                                                                                                     

(ano – 8, ne – 0, zdržel se - 0) 

 

Bod 3 

Prof. PhDr. Michaela Hrubá, Ph.D., děkanka FF, okomentovala návrh na rozšíření Vědecké rady FF UJEP o 

dalšího člena – doc. Viliama Kratochvíla, CSc.  

 

Usnesení 

AS FF UJEP schválil dle §27 odst. 1, písm. f zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů předložený 

návrh.                                                                                                                                     

(ano – 8, ne – 0, zdržel se - 0) 

 

Bod 4 

Členové AS FF UJEP prodiskutovali možné změny ve Volebním řádu AS FF UJEP.  

 

Usnesení 

AS FF UJEP schválil dle §27 odst. 1, písm. b zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů navržené 

změny Volebního řádu.                                                                                                                                     

(ano – 6, ne – 0, zdržel se - 2) 

 

Bod 5 

Mgr. Pavel Maškarinec, Ph.D., proděkan pro rozvoj a informatizaci, představil senátorům záměr projektu Mít 

kuráž – žít a utvářet náš region, který by chtěl realizovat v rámci Programu na podporu přeshraniční spolupráce 

Česká republika – Svobodný stát Sasko. 

 

Usnesení 

AS FF UJEP schválil dle §27 odst. 1, písm. c zákona o vysokých školách ve znění pozdějších předpisů záměr výše 

zmíněný projekt podat.                                                                                                                                     

(ano – 8, ne – 0, zdržel se - 0) 

 

 

Bod 6 

Mgr. Jiří Koumar, Ph.D., proděkan pro studium, požádal senátory, především ty ze Studentské komory, zda by 

se mohli zasloužit o šíření informace o potřebě vyplňovat hodnocení kvality výuky v systému STAG (s ohledem 

na Sebehodnotící zprávy potřebné k žádostem o akreditace). 

 

 

 

 

Mgr. Vilém Zábranský, Ph.D. 

         předseda AS FF UJEP 

 

 

 


